

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	338 我願常見祢	會眾
Praise	Be Thou My Vision	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
唱 詩	281-1 如鹿切慕溪水	會眾
Praise	As The Deer	Congregation
讀 經	約翰福音 John 13:12-15	會眾
Scripture	提摩太前書 I Timothy 4:12	Congregation
升 級 禮		主日學
Promotion		Sunday School
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	榜樣	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	342 主，我願像祢	會眾
Praise	O To Be Like Thee	Congregation
奉 獻		Luoman Huang
Offertory		Tiger Ynag
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年8月28日 10:30 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	胡 剛弟兄	幼幼班 Toddler	Jojo, Sandy, Alan
領會 Liturgist	Pastor Joshua Ong	兒主班 Children	Rob, Joy Doreen, Bob Liu
翻譯 Interpreter	Brother Joshua Liu		
司琴 Pianist	Betty Tong	午 餐 Lunch	周玉蘭姊妹 王 苑姊妹 李曉明姊妹
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿		
Power Point	劉丹輝弟兄	9/2 週五團契聚會	暫 停
音控 Audio	劉智輝弟兄		
司獻 Offertory	Luoman Huang Tiger Yang		聯合退修會

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有Sis. Lindsey Henson陪同Miss. Ivy Wong(港僑，來自舊金山，住福和市)，及白薇女士(錢鷹友，自天津來)偕女兒Dian(在舊金山就學)初次參加崇拜，並喜見張能剛先生伉儷(盛亦煒表姊伉儷)再次參加崇拜，感謝主願主賜福保守。
3. 今日舉行主日學升級禮，盛萬江、胡加冉、邵博陽升中學組，請為主日學事工代禱。
4. 週三(8/31)禱告會在教會舉行，請參加。
5. 週五(9/2)即為達福地區華人浸信會2011聯合退修會，地點在Mt. Lebanon Baptist Encampment (1701 Texas Plume Rd. Cedar Hill TX. 75104)，教會週五團契及9/4主日崇拜將移往退修會合併舉行。
6. 本週請為以下五個家庭代禱—嚴生貴弟兄家、嚴曉初弟兄家、卜現法牧師家、卜慶恩弟兄家、Rob Moore弟兄家。
7. 為建堂工作迫切代禱——* 求主保守工程進度及早完工；* 並求主賜給夠用的建堂經費。
8. 為建立教會敬虔的崇拜，弟兄姊妹應準時出席。
9. 肢體關懷與代禱：* 為嚴曉初弟兄闔家在Memphis購宅定居生活平安。* 為身體欠安的肢體代禱—王文欣弟兄令堂脊椎疼痛(上週已返回中國)；古柏恩執事父親癒後，母親放療；魏忠友執事癒後；許疆姊妹、吳文正執事健康。* 為遠行肢體代禱—陳富澤傳道週二來美行程；胡李竹君姊妹返美行程；馮蓓蒂姊妹父母親9/5回台灣；施佩君姊妹母子9/5回中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 為在外地學子代禱——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頤、魏孝琦、童依。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Miss. Ivy Wong (live in Ft. Worth) came with Sis. Lindsey Henson, and Ms. Wei Bai (from Tienjin) came with daughter Dian (from San Francisco) came to worship with us for the first time, we also happy to see Mr. and Mrs. Nenggang Zhang (David Sheng's relatives from China), thank Lord, may He bless them.
3. For the Sunday School Promotion, Matthew Sheng, Brian Shao and Daniel Hu promote to youth class. Please pray for Sunday School ministry.
4. Wednesday (8/31) prayer meeting will be held at church, please attend.
5. Friday (9/2) DFWCBC Joint Retreat will be held at Mt. Lebanon Baptist Encampment (1701 Texas Plume Rd. Cedar Hill TX. 75104), our church Friday fellowship and Sunday service will be combined

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年八月二十八日 August 28th, 2011

- with retreat.
- Please pray for five families this week: Bro. Shenggui Yan and family; Bro. Xiaochu Yan and family; Rev. Timothy Pu and family; Bro. Moses Pu and family; Bro. Rob Moore and family.
 - Please continue to pray for the church building: * Pray God for right timing of completed construction; * May God provides the funds for building project.
 - For godliness worship, congregation shall be on time.
 - Intercessions: * Bro. Xiaochu Yan bought a home and locate in Memphis, pray for their new life. * Those who are in physical weakness: Bro. Wenxin Wang's mother's back pain (back to China on last Thursday); Dennis Krueger's mother's radiation treatment; Deacon John Wei's recovery; Sis. Jiang Xu, Deacon Ernest Wu. * Please pray for those who are on a trip — Minister Adam Chen come to US on Tuesday; Sis. Judy Hu come back to US; Jessica Feng's parents back to Taiwan (9/5); Sis. Peijun Shi and son back to China (9/5); Dennis and Mary Krueger in Field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Joy Jiang, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, Scott.

新堂崇拜與聚會時間

主日 Sun	週一 AM10:00~11:00 婦女生活美語
AM 9:30~ 9:50 安靜晨禱預備	11:00~12:30 婦女小組聚會
9:50~10:00 會前頌讚	週三 PM 7:30~ 9:00 禱告會(1 st , 5 th 教會 2 nd , 3 rd , 4 th 分區)8
10:00~11:15 主日崇拜	週五 PM 7:30~ 9:30 團契聚會(查經、專題)
10:30~12:20 幼主、兒主	成年國、英語
11:30~12:20 全齡主日學	青年、少年英語
PM 12:30~ 1:30 主日愛筵	健康專題講座(每季一次)
1:30~ 2:30 詩班練習	週六 PM 7:30~ 9:30 地區小組聚會(每月一次)
	(第四週五之次日)

上週統計 Last Week's Statistics (2011年8月21日)

主日崇拜 Sunday Worship	94人	姊妹會 Women Group	---人
禱告會 Prayer Meeting	13人	週五團契 Friday Fellowship	---人
奉獻 General Offering	1986.00; Building 370.00; VBS 300.00 Love Fund 5000.00		

下週事奉表 Next Week's Services (2011年9月4日)

證道 Sermon	聯合退修會	成主班 Adult	
翻譯 Interpreter		幼幼班 Toddler	
領會 Liturgist		兒主班 Children	
翻譯 Interpreter			
司琴 Pianist			
招待 Usher		午餐 Lunch	聯合退修會
Power Point			
音控 Audio		9/9 週五團契聚會	劉再生牧師
司獻 Offertory		Friday Snack	湯衍萃姊妹 錢鷹姊妹



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH
MEMPHIS, TENNESSEE
TERRY R. CUNNINGHAM
ARCHITECT
MEMPHIS, TENNESSEE, USA

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師	(817) 595-5773	3941 Parchman St. North Richland Hills TX 76180-8803 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道	(626) 329-2772	
Ernest Wu Deacon 吳文正執事	(469) 322-4351	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事	(817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事	(817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事	(817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事	(682) 502-6131	